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ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 118 
 ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 
 
 

Πρακτικά:       118ο  ∆.Σ.  ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
Ηµεροµηνία:   27.11.2013 
Τόπος:             Ακαδηµίας 39, Αθήνα 
 
 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 

1. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

3. ΧΡΗΣΤΙ∆ΗΣ ΧΑΡΗΣ 

4. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ   

5. ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ 

6. ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ   

7. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ 

 
Παρευρέθησαν τα µέλη  κ. Χ. Φίλανδρος (Refusol) και  Ν. Μαρκοµιχάλης (Solar 
Frontier). 
 
 
1. Θέµατα ηµερήσιας διάταξης 
 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν  

Β. Πρόοδος εκκρεµούντων θεµάτων  
 
∆εν τέθηκαν 

Γ.      Νέα θέµατα 

1ο Θέµα : Έσοδα Συνδέσµου / Συνδροµή 2014 – εισήγηση Σ. Καπέλλος, Θ. 
Σακκάς 

2.  Ενηµέρωση για πρόσφατα γεγονότα. 
  

Ο κ. Καπέλλος ενηµέρωσε για τη συνάντηση που είχε από κοινού µε τον κ. Σαρρή στο 
ΥΠΕΚΑ µε τον κ. Τσαλέµη (υπεύθυνο ΑΠΕ). Το πιθανότερο σενάριο σε ότι αφορά 
στην αναστολή αδειοδότησης είναι να παραταθεί µέχρι νεωτέρας. Σχετικά µε το net 
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metering δεν έχει αποφασιστεί κάτι συγκεκριµένο ακόµα γι’ αυτό και θα καθυστερήσει 
η σχετική υπουργική απόφαση που θα ρυθµίσει τις λεπτοµέρειες εφαρµογής του. 
 
Ο κ. Σαρρής ενηµέρωσε για τη συνάντηση που είχε από κοινού µε τον κ. Καπέλλο µε 
την κα Φούντα, βουλευτή της ∆ΗΜΑΡ, η οποία ενστερνίζεται τις απόψεις του ΣΕΦ. 
Αποφασίσθηκε να γίνει ένας ακόµη κύκλος συναντήσεων µε τους υπεύθυνους 
κοµµάτων για τα ενεργειακά σε συνέχεια και του κειµένου του Συνδέσµου µε τις 
προτάσεις για τη βέλτιστη εφαρµογή του net metering. 
 
Ο κ. Σούρσος ενηµέρωσε για τη συνάντηση εργασίας µε φορείς που  διοργάνωσε ο κ. 
Ν. Χρυσόγελος, ευρωβουλευτής των Οικολόγων Πρασίνων µε την παρουσία και της 
κα Χάρµς συµπροέδρου της οµάδας των Πρασίνων στο Ευρωκοινοβούλιο. Από 
φορείς ΑΠΕ ήµασταν οι µόνοι παρευρισκόµενοι, ενώ συµµετείχαν περιβαλλοντικές 
οργανώσεις. Ήταν µία ιδιαίτερα ενδιαφέρουσα συνάντηση και οι θέσεις τις οποίες 
παρουσιάσαµε συµπίπτουν απόλυτα και µε τις δικές τους. Η κα Χάρµς συµµετέχει σε 
παρόµοιες συναντήσεις σε όλη την Ευρώπη προκειµένου να προωθήσει τις θέσεις των 
Πρασίνων και την αναγκαιότητα ανάπτυξης των ΑΠΕ. Ακόµα, όπως η ίδια επισήµανε, 
και ο κ. Σούλτς, επικεφαλής των Σοσιαλδηµοκρατών, είναι υπέρ της πράσινης 
ενέργειας µέσω της οποίας δηµιουργούνται άµεσα και θέσεις εργασίας. 
 
Ο κ. Καπέλλος ενηµέρωσε, ότι σε συνέχεια του κειµένου µε τις προτάσεις µας για το 
net metering έχουν προγραµµατιστεί για την Πέµπτη 28.11.2013 συναντήσεις µε τον 
∆Ε∆∆ΗΕ (κ. ∆ρόσο) και τη ΡΑΕ (κ. Βασιλάκο και Ραχιώτη), αφού, µε βάση το νόµο, 
απαιτείται εισήγησή τους για την έκδοση της σχετικής εφαρµοστικής ΥΑ για το net 
metering. 
 
Συζητήθηκε η πρόταση που απέστειλε η εταιρία Brilliant για το e-magazine που θα 
προωθηθεί µέσω του site του Συνδέσµου, το οποίο θα συµπεριλαµβάνει και 
συνεντεύξεις προσωπικοτήτων εκτός του χώρου των φωτοβολταϊκών. Αφού 
συµφωνήθηκαν τα ονόµατα που πρέπει να επιδιωχθεί να συµπεριληφθούν στις πρώτες 
συνεντεύξεις, συζητήθηκε και συµφωνήθηκε να προταθεί στην Brilliant  η 
εκµετάλλευση του  χώρου προβολής που διαθέτει το site µας (banner), έναντι µέρους 
των υπηρεσιών που θα µας παρέχει, ήτοι συντήρηση / ανανέωση του e-magazine, 
∆ελτία Τύπου κλπ, για το διάστηµα µετά την 28/2/2014. Για τις υπηρεσίες που θα µας 
παρέχει µέχρι 28/2/2014, η Brilliant,(κατασκευή και ανανέωση περιεχοµένου του e-
magazine) θα λάβει αµοιβή 7.000 + ΦΠΑ. 
 
Τέλος, αποφασίσθηκε να οργανωθεί Χριστουγεννιάτικο δείπνο. Θα προσκληθούν οι 
εκπρόσωποι των εταιριών µελών στο Σύνδεσµο ή αυτοί που εκείνοι θα καθορίσουν να 
συµµετέχουν, µε αυστηρά 1 άτοµο ανά εταιρία µέλος για λόγους κόστους και 
ουσιαστικής επικοινωνίας. 
 

3. Ενηµέρωση της σηµαντικότερης εισερχόµενης και εξερχόµενης 
αλληλογραφίας. 
 

- Τα εισερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 
Αρ.Πρ. 777/6.11.2013 Επιστολή / email της εταιρίας µέλος RS Energy µε θέµα 
«∆ιακοπή συνδροµής µετά το τέλος του 2013». 
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Αρ.Πρ.778/14.11.2013 Επιστολή / email της εταιρίας µέλος Solar Max µε θέµα την 
αλλαγή εκπροσώπου της στο Σύνδεσµο. 
Αρ.Πρ. 779/21.11.2013 Επιστολή / email της εταιρίας µέλος ΑΒΒ ΑΕ µε θέµα την 
αλλαγή εκπροσώπου της στο Σύνδεσµο. 
 

- Τα εξερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 

Aρ.Πρ.596/5.11.2013 Επιστολή στον Υφυπουργό ΠΕΚΑ µε κοινοποίηση στο ΓΓ 
ΥΠΕΚΑ και Πρόεδρο της ΡΑΕ µε θέµα «Άρση Αναστολής αδειοδότησης νέων 
φωτοβολταϊκών». 

 
  

4. Ενηµέρωση από τον Ταµία της ταµιακής κατάστασης του ΣΕΦ . 
 

α. Το ταµείο του ΣΕΦ στην Alpha Bank σήµερα 27.11.2013 είναι 24.069,10 €.  στην 
Πειραιώς 60.000 € σε προθεσµιακό λογαριασµό και 35.222€ ανοιχτά και στην Εθνική 
55.000€ σε προθεσµιακό λογαριασµό. ́ Ητοι, σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 174.291,10 €. 
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους, που εγκρίνονται οµόφωνα από το ∆Σ  είναι: 0 € 
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συµβαλλόµενο  προσωπικό είναι: 0 €  . 
δ. Εισπράξεις από το προηγούµενο ∆.Σ.4.11.2013: 0 € 
ε. Οι ληξιπρόθεσµες οφειλές των τακτικών και αρωγών µελών είναι: 0 €.  
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ 0 € 
 

 
5.  Έναρξη συζήτησης επί των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης 

 
 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν  

Β. Πρόοδος εκκρεµούντων θεµάτων  
 
∆εν τέθηκαν 

Γ.      Νέα θέµατα 

1ο Θέµα : ΄Εσοδα Συνδέσµου / Συνδροµή 2014 – εισήγηση Σ. Καπέλλος, Θ. 
Σακκάς 

Ο κ. Σακκάς ενηµέρωσε για την επικοινωνία που έκανε µε τα µέλη του Συνδέσµου 
και τις παρατηρήσεις αυτών, όσον αφορά την πρόθεσή τους για συµµετοχή στο 
Σύνδεσµο  και το 2014. Από την επικοινωνία αυτή προέκυψε ότι για την πλειοψηφία 
των µελών που προτίθενται να παραµείνουν δεν συνιστά κρίσιµο κριτήριο το ύψος 
της συνδροµής, παρά τη συγκυρία. Το ∆Σ αποφάσισε οµόφωνα να µην τεθεί θέµα 
αλλαγής της συνδροµής για το 2014 και να παραµείνει ως έχει οριστεί µε βάση 
απόφαση της ΓΣ (2.000€).  
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6. Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
 
Η επόµενη τακτική συνεδρίαση του ∆.Σ.,  θα πραγµατοποιηθεί τη ∆ευτέρα 16 ∆εκεµβρίου 
2013 και ώρα 19:00, στο εστιατόριο «Ελαίας Γη» σε χώρο που  θα µας διαθέσουν από το 
εστιατόριο.  Στις 20:00 έχει προγραµµατιστεί το χριστουγεννιάτικο δείπνο  για τα µέλη. 
 
 
Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό. 

 
 

AΘΗΝΑ, 27.11.2013 
 
 

Ο Πρόεδρος  Καπέλλος Σωτήρης 
 
Ο Αντιπρόεδρος    Σαρρής Παναγιώτης  
 
Ο Γραµµατέας   Χρηστίδης Χάρης     
 
Ο Ταµίας    Σακκάς Θανάσης    
 
Μέλος     Ζαχαρίου Αλέξανδρος     

 
Μέλος  Σούρσος Μανώλης     

        
Μέλος     Πιταροκοίλης Σοφοκλής  


